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a r m a n m e l i . i r

گزارش کنفدراسیون والیبال 
آسیا از قهرمانی فولادسیرجان!

ایسنا: کنفدراسیون والیبال آسیا باردیگر 
به تمجید ملی پوش والیبال ایران پرداخت.

مرحله  نهایی بیست ویکمین دوره رقابت های 
والیبال قهرمانی باشگاه های مردان آسیا 
روز جمعه پیگیری شد که در دیدار نهایی 
تیم فولادسیرجان نماینده ایران به مصاف 
العربی قطر رفت و سه بر یک این تیم را 
شکست داد و جام قهرمانی را بالای سر برد. 
کنفدراسیون والیبال آسیا در گزارشی به این 
قهرمانی پرداخت و نوشت: فولادسیرجان 
شکست ناپذیر با استفاده از صابر کاظمی چپ 
دست ویرانگر موفق شد در فینال پیروز شود 
و جام قهرمانی را به نام خود کند.  نماینده 
والیبال ایران در این رقابت توانست به پیروزی 
چشمگیر دست پیدا کند؛ پیروزی شگفت انگیز 
با رکورد بی نظیر شکست ناپذیری در مسابقات 
قهرمانی باشگاه های آسیا ۲۰۲۱! صابر کاظمی 
در این رقابت ها با وجود مصدومیت عملکرد 
بسیار خوبی را از خود به نمایش گذاشت. این 
بازیکن موفق شد در انتهای این رقابت ها عنوان 
ارزشمندترین بازیکن این جام را به نام خود کند. 
مسابقات والیبال قهرمانی مردان باشگاه های 
آسیا از سال ۱۹۹۹ آغاز شد و نمایندگان ایران 
تاکنون ۲۲ مدال شامل ۱۵ طلا، چهار نقره و سه 

برنز در این رقابت ها به دست آورده اند.

خارجازمستطیلسبز

»مانه« 100 گله شد
»صلاح« به رکورد »دروگبا« رسید

 هفته هشتم رقابت های لیگ برتر انگلیس 
با برگزاری یک دیدار ادامه یافت که در آن 
لیورپول در زمین واتفورد با ۵ گل به برتری 
رسید. محمد صلاح در این دیدار یک گل 
زیبا به ثمر رساند تا شمار گل های خود را در 
تاریخ لیگ برتر انگلیس به عدد ۱۰۴ برساند 
تا به رکورد دیدیه دروگبا برسد و گلزن ترین 
بازیکن آفریقایی تاریخ لیگ برتر نام بگیرد. 
صلاح در صورت زدن یک گل دیگر به تنهایی 
این رکورد را مال خود می کند. همچنین سادیو 
مانه مهاجم سابق ساوتهمپتون نیز با گلزنی 
در این دیدار توانست شمار گل های خود را در 
لیگ برتر به عدد ۱۰۰ برساند تا سومین بازیکن 
آفریقایی باشد که در لیگ برتر تعداد گل های 

خود را ۳ رقمی می کند.

دیـــدگــاه

تیم ملی فوتبال کشورمان در رقابت های مقدماتی جام جهانی 
در تهران مقابل کره جنوبی به نتیجه ای بهتر از تساوی یک بر 
یک و تقسیم امتیازات دست نیافت. البته نتیجه بازی برای ما 
بسیار خوب است. تیم ملی فوتبال کشورمان از ۴ بازی صاحب 
۱۰ امتیاز شده و تیم ملی کره جنوبی هم از چهار بازی ۸ امتیاز 
گرفته است. رقابت اصلی بین ایران و کره جنوبی است و هر 
۲ تیم شانس بالایی برای صعود دارند. بچه ها بازی دلنشین 
با برنامه و قابل قبولی را انجام نمی دهند. دلایل ضعیف 
بازی کردن اکثر قریب به اتقاق بازیکنان این است که ۷ الی 
۸ نفر لژیونر هستند و هر کدام با سبک و سیاق کشور مربوطه 
بازی می کنند و دیگر بازیکنان که در لیگ خودمان هستند، 
چون لیگ منظم برگزار نمی شود و تمرینات منظمی نداریم 
خیلی ناهماهنگ هستند. وقتی مربی تیم را ارنج می کند در 
مواقعی بازی سردرگم می شود و بدون برنامه است و هدف 
خاصی ندارد. مهمترین فاکتور در فوتبال تمرین است و همه 
مسائل در تمرین حل وفصل می شود و راهکار ها را تعیین و 
آموزش می دهند. زمانی که تمرین نداریم باید انتظارمان را 
هم پایین بیاوریم. عملکرد فوتبال ما با توجه به شرایط موجود 
قابل قبول است و نمره قبولی می گیرد. گلی که از کره جنوبی 
خوردیم یک پاس ساده بود. به مجرد اینکه پاس را تنطیم 
می کنند خط دفاع باید با توپ هماهنگ شود و این نوع گلی که 
از کره خوردیم را نباید از دیگر تیم ها بخوریم. بازیکنان ما تمام 
تلاششان را کردند و عزت اللهی یکی از بازیکنان خوب ما بود و 
۲ ضربه خوب به تیرک زدیم و نمره قبولی به تیم ملی می دهم.

فوتبال ما نمره قبولی می گیرد باشگاه استقلال با حضورآجورلو تغییرات 
مختلفی را تجربه کرده و ظاهرا اتفاقات به سود 
باشگاه در حال رخ دادن است. سبو شهبازیان 
بازیکن سابق استقلال در خصوص وضعیت این 

باشگاه صحبت کرد. 
 در مورد حضــور مصطفی آجورلو در 

استقلال چه نظری دارید؟
 بعداز چند سال آبی پوشان به ثبات نسبی 
رسیدند و در کادرمدیریتی امیدها به آینده 
بیشتر شده است. در کادرفنی نیز با حفظ فرهاد 
مجیدی ثبات خوبی وجود دارد. آجورلو مدیر 
خوبی است و من زمانی که در تیم پاس بازی 
می کردم، با نحوه مدیریت او آشنا هستم و 

می دانم عملکرد خوبی ارائه می کند. 
 در مورد تمرینات پیش فصل استقلال 

چه نظری دارید؟
بازه زمانی برای برگزاری تمرینات پیش فصل 
قابل قبول بوده و تیم فرصت کافی برای تمرین 
داشته است. بازیکنان در این فصل مستقیما 
با نظر فرهاد مجیدی به تیم اضافه شده اند و 
بازیکنان جدیدی نیز جذب می شوند. تیم از 
زمین تمرین ثابتی بهره می برد و همانند فصول 
قبل ناچار نیست در یک فصل در چند زمین 

تمرین کند.
 ایــن فصل انتــظارات از استقلال 

زیاد است! 
استقلال تیم بزرگی محسوب می شود و 
سطح انتظارات از این تیم همیشه بالا بوده 
است. امسال که بسترهای مناسبی برای 
پیشرفت فراهم شده، باید به بهترین شکل 
مدیریت شود چون سطح توقع از این تیم بالاتر 
رفته است. این فرصت باید غنیمت شمرده شود 
و با تمرینات مناسب، شرایط بسیارخوبی برای 
تیم فراهم شود. فرهاد مجیدی در استقلال 
قابل قیاس با تیمی مثل پاری سن ژرمن نیست 
نباید وارد حاشیه شود. خیلی حرف و حدیث ها 
پیش می آید که به بسیاری از آنها نباید توجه 
کرد و الباقی باید حرفه ای مدیریت شود تا 
تیم وارد حواشی مختلف نشود و تمرکزش را 

معطوف به برتری بر رقبا کند.
 کمپ ناصر حجـازی برای فصل آینده 

وضعیت بهتری خواهد داشت!
 استقلال و پرسپولــیس تیم های بزرگی 
هستند و باید کمپ هــای تمرینی مجهزی 
داشته باشند. پس از آماده شدن کمپ حجازی 
صاحب دیگر نیازی نیست در مواقع بارندگی 
احتیاج به تمرین در سالن یا زمین گلف باشد. 
کادرفنی هم می تواند با خیال آسوده تری تیم را 
هدایت کند. البته تیمی که می خواهد قهرمان 
شود، باید در نیم فصل اول امتیازات را به خوبی 

جمع کند.

گفــتوگــو
سبو شهبازیان: 

 همیشه انتظارات 
 از استقلال بالا 

بوده است! 

ایسنا: مدیرعامل نساجی گفت: نقض های نور، چمن، 
وی آی پی، رختکن و... را برطرف کردیم و ورزشگاه شهدای 
ساری به بازی اول خواهد رسید. روند آماده سازی ورزشگاه 
شهید وطنی به کندی پیش می رود اما مسئولان استانی و 
باشگاه نساجی در حال آماده سازی ورزشگاه شهدای ساری 
هستند تا در اولین دیدار خود از لیگ برتر در همین ورزشگاه 
به مصاف فجرسپاسی شیراز بروند. ایزد سیف ا... پور در رابطه با 
آماده سازی ورزشگاه شهدای ساری اظهارکرد: این ورزشگاه به 
هفته اول رقابت های لیگ برتر می رسد. هم و غم اداره کل ورزش 
و جوانان، استانداری، هیات فوتبال استان و شهرستان این 
است که ورزشگاه تا روز بازی به شرایط خوبی برسد. او اضافه 
کرد: نور ورزشگاه شهید وطنی را به ورزشگاه شهدای ساری 
انتقال دادیم. ان شاءا... با آماده سازی چمن ورزشگاه شهید 
وطنی سیستم نوردهی این ورزشگاه هم در شرایط ایده آل قرار 
می گیرد. نقص های نور، چمن، وی آی پی، رختکن را برطرف 

کردیم و این ورزشگاه به بازی اول خواهد رسید.
فارس: احمد الجبوری مهاجم فصل گذشته تیم فوتبال 
پدیده با مسئولان باشگاه آلومینیوم اراک توافق کرد اما خداداد 
عزیزی که مدتی به عنوان مشاور مدیرعامل این باشگاه فعالیت 
می کرد در تماس با خطیبی از وی خواست تا با بازگشت جبوری 
به پدیده موافق کند. بعداز موافقت خطیبی این اتفاق رخ داد و 
جبوری یکی دو نوبت در اردوی تیم پدیده در تهران حضور پیدا 
کرد و حتی با مسئولان این باشگاه پای میز مذاکره هم نشست 
اما این بازیکن در فاصله چند روز تا شروع لیگ برتر در تمرینات 
تیم مشهدی شرکت نکرده و وضعیت نامشخصی دارد تا جایی 
که ظاهرا مدیران این باشگاه قید وی را زدند. از سوی دیگر 
باشگاه پدیده با محرومیت از پنجره نقل وانتقالاتی مواجه شده 
و برای ثبت قرارداد بازیکنان جدید خود دچار مشکلاتی است 

که وضعیت این تیم را نابسامان کرده است.

 یک رسانه انگلیسی مدعی شد که کریستیانو رونالدو 
نسبت به تصمیم سولسشر واکنش نشان داده است. همچنان 
جنجال تصمیم سولسشر در بازی ۲ هفته پیش منچستریونایتد 
مقابل اورتون ادامه دارد. جایی که سرمربی منچستر تصمیم 
گرفت از ابتدا به فوق ستاره خود بازی ندهد. آن مسابقه با 
تساوی یک بر یک به پایان رسید تا انتقادات از سولسشر به 
اوج برسد. یک رسانه انگلیسی مدعی شد که طبق منابع 
خود متوجه شده که به شدت رونالدو از تصمیم سولسشر 
عصبانی شده و این مربی گفته که باید در هر بازی در ترکیب 

اصلی قرار گیرد. سان انگلیس نوشت که رونالدو 
به شدت از نیمکت نشینی ناامید و ناراحت شده 
و به سولسشر گفته که می خواهد در هر بازی 
لیگ در ترکیب باشد. او گفته که به اینجا آمده 

تا قهرمان رقابت های مختلف شود و 
منچستر برای پیروزی نیاز دارد 

در هر بازی از بازیکنان با اهمیت 
خود استفاده کند. 

فوتبالداخلی

بینالملل

بیژنذوالفقارنسب
کارشناس فوتبال   

سرمربی تیم فوتبال لیورپول در خصوص خریده شدن 
باشگاه نیوکاسل توسط آل سعود واکنش نشان داد. چندی 
پیش باشگاه نیوکاسل پس از ۲ سال درگیری رسما با 
مالکیت ۸۰ درصدی آل سعود خریداری شد و همین مساله 
موجی از نگرانی ها و اعتراضات را به همراه داشت. لیگ برتر 
انگلیس بدون توجه به مسائل حقوق بشر، نگرانی ها و 
اعتراضات مطبوعات در خصوص پرونده های باز بن .سلمان 
در پرونده های حمله یمن و قتل جمال خاشقچی، باشگاه 
نیوکاسل را به آنها داد و همین موضوع صدای سرمربی 
لیورپول را نیز در آورد.  یورگن کلوپ در خصوص آینده این 

باشگاه صحبت کرد و از متفاوت ترشدن لیگ برتر انگلیس 
پرده برداشت. سرمربی لیورپول گفت: من منتظر بیانیه 
رسمی از سوی باشگاه نیوکاسل بودم زیرا همه نسبت به 
مسائل »حقوق بشر« نگران هستیم. این مسائل آشکار است 
و ما می خواهیم بدانیم که چه اتفاقی رخ داده است. هنوز 
هم در خصوص این مسائل باشگاه نیوکاسل صحبتی نکرده 
است تا این نگرانی ها بر طرف شود. وی ادامه داد: چند ماه 
پیش ما یک بحث بسیار طولانی، مفصل و شدید داشتیم 
در مورد پدیده ای که ۱۲ باشگاه قصد داشتند رقابتی به نام 
»سوپرلیگ« را تشکیل دهند که به ثمر ننشست و اجرایی 

هم نشد. کلوپ افزود: این تیم با این مالکیت در سال های 
آینده یکی از تیم هایی خواهد بود که به لیگ قهرمانان اروپا 
خواهد رسید و ما اصلا نخواهیم فهمید که »فیرپلی مالی« 
چگونه می خواهد در اینجا رعایت شود، همانطوری که 
اکنون در برخی باشگاه های این قانون اجرایی نمی شود. 
ما اصلا نمی دانیم چنین قانونی اکنون وجود دارد یا خیر و 
فقط اسمش است. سرمربی لیورپول اظهارداشت: همه ما 
می دانیم که در ادامه این باشگاه به چه شکلی اداره خواهد 
شد. دیگر همین است و طرفداران نیوکاسل نیز بسیار از این 
بابت خوشحال هستند ولی برای باشگا ه های دیگر این مساله 
قابل تفکر است. پول همه چیز نیست ولی این باشگاه می تواند 
همه کار بکند. در سال های پیش رو آنها حتما تصمیم های 
غلط و درستی خواهند گرفت و می دانیم که به چه جایگاهی 

در سال های آینده خواهند رسید. 

واکنش »کلوپ« به حضور آل سعود در لیگ برتر

 بی توجهی انگلیس به نگرانی های »حقوق بشر«  

در حاشیه مراسم گرامیداشت روزملی و هفته پاراالمپیک اعلام شد: 

حلمشکلاستخدامپاراالمپیکیها
آرمان ملی: از مردادمــاه سال ۱۳۹۵ 
آیین نامه استخدام جذب قهرمــانان توسط 
معاون اول رئیس جمهور ابلاغ شده بــود؛ اما 
ایــن آیین نامه در خصوص قهرمانان المپیک 
و پاراالمپیک تناقضاتی داشت که حالا رفع 

شده است. 
 مراسم روز پاراالمپیک

هفته  و  ملی  روز  گرامیداشت  مراسم 
پاراالمپیک از ساعت ۱۰ صبح دیروز )شنبه( 
در محوطه آکادمی ملی المپیک و پاراالمپیک 
برگزار شد. در این مراسم حمید سجادی؛ 
وزیر ورزش وجوانان، محمود خسروی وفا 
رئیس کمیته ملی پاراالمپیک، صالحی امیری 
رئیس کمیته ملی المپیک، پولادگر رئیس 
فدراسیون تکواندو، اسبقیان رئیس فدراسیون 
جانبازان و معلولان، مظلومی رئیس فدراسیون 
نابینایان و کم بینایان، حسنی دبیر فدراسیون 
تنیس روی میز و تعداد دیگری از مسئولان 
و ورزشکاران از جمله زهرا نعمتی نماینده 
و  با کمان جهان  پاراتیراندازی  قهرمان 
پاراالمپیک حضور داشتند. در این مراسم 
از  نمایندگی  به  ورزشکاران  از  تعدادی 
المپیکی رژه رفتند  رشته های مختلف پارا
و مورد تشویق حضار قرار گرفتند. انجام 
ورزش هایی نظیر والیبال نشسته، وزنه برداری، 
تنیس روی میز، دوچرخه سواری و... از دیگر 

بخش های این مراسم بود.
 قانون برای المپیکی ها 

دهم مردادماه سال ۹۵ اسحاق جهانگیری، 
آیین نامه  رئیس جمهوری  اول  معاون 
استخدام جذب قهرمانان ورزشی را به وزارت 
ورزش وجوانان و سازمان وقت مدیریت و 
برنامه ریزی ابلاغ کرد. براساس این آیین نامه، 
قهرمانان بازی های المپیک شامل نفرات اول 
تا سوم و قهرمانان اول و دوم مسابقات قهرمانی 
جهان و نفرات اول، دوم و سوم بازی های 
آسیایی و مسابقات جهانی در رشته های 
ورزشی تحــت پــوشش کمیته بین المللی 
المپیک حسب مــورد در رشته های فردی و 
گروهی و مقام اول تا سوم مسابقات جام جهانی 
فوتبال، بسکتبال و والیبال و همچنین یکی از 
فرزندان قهرمانان بازی های پارالمپیک شامل 
نفر اول در رشته های فردی و تمامی نفرات در 
رشته های گروهی می توانند با رعایت شرایطی، 
از سوی دستگاه های اجرایی بدون برگزاری 
آزمون و خارج از نشر آگهی به صورت پیمانی 

جذب و استخدام شوند.
 یکسان سازی؟

گفتنی است این آیین نامه  اما در مورد 
شامل  المپیک  پارا بازی های  قهرمانان 
»فرزندان« آنها می شود. این عدم نگاه یکسان 
به موضوع استخدام قهرمانان در دو بخش 
المپیک و پاراالمپیک باعث شد تا کمیته ملی 
پاراالمپیک طی سال های گذشته مکاتباتی 
را با دولت جهت رسیدگی به مساله با هدف 
یکسان سازی شرایط داشته باشد که البته به 
نتیجه نرسید اما ورد وزارت ورزش این مهم را 
تا مراحل امیدوارکننده ای پیش برده است. ۱۷ 
آبان سال گذشته »مهر« نوشت: طی ماه های 
گذشته نامه وزارت ورزش در این زمینه با 
امضای شخص مسعود سلطانی فر در اختیار 
کمیسیون اجتماعی دولت قرار گرفت. بررسی 
این درخواست در مرحله حقوقی و قانونی 
به سر می برد تا شرایط تصویب توسط دولت 

را به دست بیاورد.
 صحبت های خسروی وفا 

رئیس کمیته ملی پاراالمپیک گفت: بحث 
استخدام ورزشکاران در سال قبل در دولت 
تصویب شد و کار اداری ندارد و ما منتظر 
تصــمیم دولت هستیم. محمود خسروی وفا 
در حــاشیه مراســـم روز ملی پاراالمپیک 
اظهارداشت: در حال حاضر با صحبت های 
مقام معظم رهبری وظیفه ما سنگین تر شده 
تا کارمان را جدی تر انجام دهیم و یک مقدار 
فعالیت مان بازتر باشد. ما سال گذشته از 

تولیدات ملی خودمان رونمایی کردیم و بیشتر 
هم با صنایع دفاع کار کردیم و امروز هم سعی 
می کنیم با بخش های خصوصی کار کنیم 
چون با بخش خصوصی ناخودآگاه می توانیم 
توسعه بیشتری داشته باشیم. امروز هم پایه 
کربونیک که می بینید بچه های معلول در حال 
کار با آن هستند قرار شد با آنها کار جدیدی را 
شروع کنیم تا دوومیدانی را با تکنولوژی جدید 
کار کنیم تا برای سال آینده ورزشگاه داشته 
باشیم. وی در خصوص استخدام ورزشکاران 
گفت: این بحث در سال قبل در دولت تصویب 
شد و منتظر تصمیم دولت هستیم یعنی 
کار اداری نداریم. الان  پس از دیداری که 
ورزشکاران با مقام معظم رهبری داشتند 
و رهبری دستور دادند باید سرعت عمل 
بیشتری داشته باشیم و فکر می کنم در این 
زمینه تا پایان سال نتیجه بگیریم. وزیر ورزش 
هم در زمینه استخدام و حقوق آنها در صندوق 

حمایت از قهرمانان پیگیر هستند.
 تایید وزیر 

وزیــر ورزش وجــوانــان در حــاشیــه 
مراسم روز ملی پاراالمپیک در خصــوص 
زیرساخت های ورزش جانبازان و معلولان 
اظهارکرد: ما تابع برنــامه ها هستیم و هر 
برنامه ای که روی میز باشد را فرصت داریم 
تا در بودجه سال ۱۴۰۱ بگنجانیم.  وی 
گفت: زیرساخت های ما معمولا به صورت 
مشترک استفاده می شود و اگر محدودیتی 
وجود داشته باشد آن را با برنامه ریزی جبران 

می کنیم. سجادی خاطرنشان کرد: کمیته 
ملی المپیک و پاراالمپیک برادرانه در کنارهم 
کار می کنند و هر نیازی به صورت تخصصی 
داشته باشند، ما در خدمت هستیم و اگر 
گزارشی به دست ما برسد در بودجه سال 
۱۴۰۱ در نظر گرفته خواهد شد. وزیرورزش 
خاطرنشان کرد: وزارت ورزش بر خود وظیفه 
می داند، از کمیته ملی پاراالمپیک و دیگر 
فدراسیون ها و کمیته های مرتبط حمایت 
کند. به طور مثال در فدراسیون قایقرانی 
کمیته ورزشکاران خاص پاراالمپیک وجود 
دارد و مسائل این ورزش پیگیری می شود. 
این موضوع در تکواندو و رشته های دیگر هم 
انجام می شود که نشان دهنده درک و شعور 
ورزش ماست که همه به صورت ترکیبی 
یار و همراه کمیته ملی پاراالمپیک هستند. 
ما فدراسیون های تخصصی دیگری را هم 
داریم که مرتبط با پاراالمپیک کار می کنند، 
مثل فدراسیون ورزشی بیماران خاص.  وی 
ادامه داد: به دنبال این هستیم تمام این اقشار 
در جمهوری اسلامی ایران طبق ضوابط و 
شرایط دنیا حقوق مدنی شان رعایت شود. 
ضمن اینکه به دنبال آن هستیم این افراد 
را سازماندهی کنیم تا در مسابقات ملی و 
جهانی شرکت کنند.  سجادی ادامه داد: 
ورزش برای جانبازان و معلولان فقط قهرمانی 
نیست و ما اهداف والای انسانی را هم دنبال 
می کنیم. ما به بهانه ورزش این عزیزان را به 
جامعه بر می گردانیم. وی اظهارکرد: یکی از 
شگفتی های ورزش معلولان، فوتبال نابینایان 
است و یکی از شگفتی های این رشته این 
است که دروازه بان هر تیم، بیناست و جالب تر 
این است که یک فرد نابینا به یک دروازه بان 
بینا گل می زند. آن دروازه بان محدودیتی 
ندارد و می تواند دروازه بان تیم ملی آن کشور 
باشد. این اتفاق جالبی است که می توان از 
توانایی باقیمانده استفاده کرد. وزیر ورزش 
و جوانان در پایان همچنین درباره استخدام 
ورزشکاران پاراالمپیکی تصریح کرد: خدمت 
مقام معظم رهبری که روز شنبه رسیدیم، 
همه در جریان هستند که ۲۴ ساعت بعد این 
مشکل با دستور  رئیس جمهور در هیات دولت 
برطرف شد. الان با خسروی وفا هماهنگ 
هستیم و اسامی به ما داده شده است. مشکلی 
وجود ندارد و می توانیم در خدمت مدال آوران 

واجد شرایط باشیم.

خـــبر

محمدرضا گرایی؛ دارنده مدال طلای کشتی فرنگی جهان و المپیک: 

حریفان می دانستند در خاک بنشینند کشتی تمام می شود
دارنده مدال طلای کشــتی فرنگــی جهان 
و المپیک گفت: حریفان در مسابقات جهانی 
به خوبی مرا آنالیز کرده بودند و می دانستند اگر 

در خاک بنشینند کشتی تمام می شود.
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محمدرضا گرایی  عنوان کرد: در این 
یکسال ونیم تلاش شبانه روزی در اردوی 
تیم ملی داشتیم، همراه با آسیب های زیاد و 
رژیم های سخت که لطف خدا شامل حالم 
شد و اول کسب سهمیه کردیم که خودش 
از المپیک سخــت تر بود چون هیچ کسی در 
آسیا سهمیه نگرفته بود. بعداز کسب سهمیه 
مسابقات المپیک را داشتیـم که وزن 6۷ کیلو 
سخت ترین وزن دنیا بــود و اول شــدم، بعد 

هم در اسلو قهرمانی المپیک را در جهانی 
تکرار کردم.

 آنالیز حریفان 
دارنده مدال طلای کشتی فرنگی در 
جهان و المپیک درخصوص اینکه حریفان 

با آنالیز کامل در اسلو به مصاف او 
رفتند، خاطرنشــان کــرد: 

همه من را آنالیز کرده و 
آمده بودند شکستم 
دهند. همه در خاک 
بلــند می شـدنــد 
و فرار می کــردنــد، 

کشتی گیران ژاپــن، 
گرجستان و روس هر سه 

از خاکم بلند شدند و فقط 
کشتی گیر آذربایجان در خاک 
نشست. می دانستند اگر در خاک 

بنشینند همان موقع کشتی تمام می شود. باید 
روی بلندشدن ها در خاک کار کنیم که نگذاریم 
حریفان از خاکم بلند شوند. من هم در خاک و 
هم در سرپا فن دارم، در مبارزه با کشتی گیر 
روس، او بدنش را چرب کرده بود اما وقتی از 
خاک من بلند شد می دانستم یک کمرگیری 
می کنم و او را تحت فشار گذاشتم و کمرگیری 
کردم. از اینجا به بعد آهنگ کشتی عوض شد و 

با مدیریت خوب، کشتی را بردم.
 رکورد سوریان 

این قهرمان شیرازی در پاسخ به این سوال 
که آیا به فکر شکستن رکورد حمید سوریان 
هست؟ تاکید کرد: حمید سوریان که از بچگی 
الگوی فنی و اخلاقی من بوده، من همه تلاشم 
را می کنم که مدال بگیرم. هر تعداد 

که بشود. 
 اهدای مدال 

وی در مورد اهــدای مـدالش به 
شهید گمنام دفن شــده در جــوار 
فدراسیون کشتی نیــز تصریح 
کــرد: حــدود دو سال 
است که ایـن شهید 
بزرگــوار اینجـا 
دفن شـده و مــا 
کشـتی گیــران 
با ایــن شهیــد 
زنـدگی کردیــم. 
بعداز طلای المپیک 
یک شــب داشتـم با او 
درددل می کــردم و گفتم 
کمکم کن باز طلا بگیرم و این 

مدال را اهدا کنم به شما. درمصاف با کشتی گیر 
گرجی ۱۱ ثانیه مانده بود و ۴ نمره می خواستم 
که ببرم. به تابلو نگاه کردم و گفتم خدایا من 
چطور در ۱۱ ثانیه ۴ امتیاز بگیرم، اما این اتفاق 
افتاد، با دعای شهید بزرگوار و مردم و من به قول 
خودم عمل کرده و مدال را تقدیمش کردم. آنها 

جانشان را دادند تا ما راحت اینجا بنشینیم.
 پاداش

قهرمــان وزن 6۷ کیلــوی جهــان 

کــه در برنامه دایره طلایی حضور داشت، 
در مورد پاداشی که بابت دو طلای المپیک 
و جهانش گرفته، عنوان کرد: از مردم عزیز 
شیراز که هم بعداز المپیک و هم بعداز 
جهانی سنگ تمام گذاشتند، ممنونم، اما از 
مسئولان نه وعده ای داشتیم و نه پاداشی. 
پاداش المپیک هم که هنوز پرداخت نشده 
است. وزیر راه قول اهدای زمین دادند که 

ان شاءا... عملی شود.


